
Lapinlahden vammaisneuvosto    Muistio 

      28.8.2024 

 

Vammaisneuvoston kokous 

 

Aika  ke 28.8.2024 klo 15-16.30 

Paikka Lapinlahden kunnantalo (Asematie 4), kokoushuone Aino 

Läsnä Sisko Väisänen (pj), Reetta Mehtonen, Esko Nissinen, Niilo Pietikäinen, Merja 

Kaivo-oja, Henna Rissanen (siht.) 

Käsiteltävät asiat 1. Kokouksen avaus 

 Neuvoston puheenjohtaja oli estynyt tulemaan kokoukseen, joten kokous alkoi 

väliaikaisen puheenjohtajan valinnalla. Neuvosto päätti yksimielisesti 

puheenjohtajaksi Sisko Väisäsen. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.15. 

2. AikaTaika 6.9.2024 

Sovittiin käytännön järjestelyistä ja työnjaosta. 

3. Lapinlahden kunnan yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelma. 

Henna käynnistelee kunnan yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelman 

laatimista. Lämmiteltiin aihetta yhteisellä tehtävällä ja sovittiin, että neuvosto 

voi olla työstämisen apuna jatkossa tarpeen mukaan. 

4. Lähellä.fi 

Lähellä.fi on alusta, jolle yhdistykset voivat rekisteröityä ja ilmoittaa 

toiminnastaan. Tämä auttaa esimerkiksi palveluohjaajia löytämään asiakkaille 

mielekästä tekemistä, vertaistukea ym. Rekisteröityneet yhdistykset nousevat 

myös kunnan verkkosivulle. 

5. Commu-naapuriapu. 

Ennakkotietoa neuvostolle kunnan ja Commu-sovelluksen yhteistyöstä. 

Sovelluksen Lapinlahti-julkistus tapahtuu AikaTaiassa. Neuvoston jäsenet 

saattavat saada Commulta yhteydenoton lähiaikoina ennakkomarkkinoinnin 

tiimoilta. 

 6. Muut asiat 

• Henkkarit kaikille –kampanja tulossa Lapinlahdelle. Neuvoston apua 

tarvitaan tiedotuksessa sitten kun aikataulu ja järjestelyt on sovittu. 

• Reetta kertoi kuulumisia esteettömyyskävelyltä: Suuri osa asioista oli 

todettu olevan ok. Hankalia paikkoja oli huomattu terveyskeskuksen 

läheltä, apteekilta, rautatieasemalta sekä liikenneympyrän 

näkemäeste ja invapaikan puute K-kaupalta. Myös alikulkutunneleiden 

merkinnöissä on toivomisen varaa. 



• Hyvinvointialue laskuttaa asumisyksiköissä asuvilta ylläpitomaksua. 

Tämä aiheuttanut keskustelua ja kysymyksiä eri tahoilla. Neuvosto 

tulkitsi että kyse on kirjavien laskutuskäytäntöjen 

yhdenmukaistamisesta. 

 8. Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.07 

  

 


